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Als afdeling N-VA Huldenberg willen we onze ongerustheid herhalen over de gang van 
zaken in de vergunningsprocedures voor het uitbaten van de zandgroeve “Kerkeveld” 
gelegen in Neerijse, deelgemeente van Huldenberg. Hieronder meer over recente evoluties 
in dit dossier. 
 
De evolutie 
 
U moet weten dat er eigenlijk twee vergunningsprocedures lopende zijn die beiden gaan 
over dezelfde exploitatie nl. 

• een aanvraag in het kader van een Milieuvergunning die gestart is in 2009, hierna 
afgekort als AMV2009, 

en 
• een aanvraag in het kader van een Omgevingsvergunning die gestart is in 2021, 

hierna afgekort als AOV2021. 
 
De AMV2009 kent een lange geschiedenis met reeds vijf, door de verantwoordelijke 
minister Joke Schauvlieghe (CD&V) verleende vergunningen en evenveel vernietigingen 
door de Raad van State (5de schorsing op 17/10/2017). 
Er loopt nu een zesde, wat gewijzigde aanvraag die stelt dat de aanpassingswerken aan 
de N253 (de zgn.Quick-Wins) een exploitatie mogelijk maken. De verantwoordelijke 
minister Zuhal Demir (N-VA) heeft deze aanvraag geweigerd waarop De Kock beroep heeft 
aangetekend. Het is wachten op de beslissing van de Raad van State. 
 
Vanaf 1 januari 2018 vervangt de Omgevingsvergunning de Milieuvergunning. De 
procedure verloopt via het digitale loket. Vandaar dat er een Omgevingsvergunning werd 
aangevraagd. 
 
De AOV2021 is eigenlijk identiek aan de AMV2009 maar voorziet bvb. in minder 
bewegingen van vrachtwagens en niet tijdens schoolverkeer. Er is ook een MER opgesteld. 
Na een eerste openbaar onderzoek in januari 2022 werd de aanvraag gewijzigd. De 
herziene aanvraag kende een tweede openbaar onderzoek in april en werd op 16 juni 2022 
door de bestendige deputatie van de provincie goedgekeurd. Weliswaar voor twee jaar en 
onderhevig aan nogal strenge exploitatievoorwaarden. 
 
Als we het juist voor hebben heeft het Departement Omgeving beroep ingesteld tegen deze 
beslissing. Vermits de situatie niet gewijzigd is lijkt het ons logisch dat de bevoegde 
minister Zuhal Demir de lijn doortrekt van haar beslissing i.v.m. de AMV2009. 
 
Ons standpunt 
 
Het is op zich al eigenaardig dat er twee aanvragen blijven lopen voor dezelfde exploitatie. 
 
Bij het lezen van voorgaand kan men zich moeilijk van de indruk ontdoen dat er op 
deputatieniveau “Stille Krachten” actief zijn. Vandaar misschien ook de twee procedures. 
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Laat het duidelijk zijn dat we niet uit principe tegen het ontginnen van de zandgroeve zijn. 
We verwijzen graag naar de tekst die te vinden is op onze website https://huldenberg.n-
va.be/nieuws/standpunt-n-va-huldenberg-ontginning-kerkeveld-te-neerijse. 
 
Samengevat kunnen we ons standpunt als volgt formuleren: 

• We zijn niet principieel tegen het ontginnen van een zandgroeve. 
• De huidige infrastructuur van toegangswegen, met name de Langestraat en de 

N253, laten vandaag niet (meer?) toe om de exploitatie op een voor de omgeving 
aanvaardbare manier te realiseren. Ook de lopende werken aan de N253 zullen de 
situatie niet essentieel verbeteren. 

• Als er zand ontgonnen wordt mag er op de site geen aggregaatmengcentrale 
uitgebaat worden omdat dit een industriële verwerkingsactiviteit is die afwijkt van 
de ontginningsactiviteit. 

• De mogelijke realisatie van het Walden-project is een bijkomend element. 
 
De telkens relatief beperkte aanpassingen van exploitatiemodaliteiten veranderen niets 
wezenlijks aan ons standpunt.  
 
Wij vinden het belangrijk om onze bekommernissen te formuleren. Het gaat immers om 
het belang van de inwoners en het beschermen van het mooie natuurgebied van Neerijse. 
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